

Notice of intent to make a determination Replacement of the bridge (P-06925) over the Papinachois River – Public Comments Invited

[12/16/2019] – Indigenous Services Canada must determine whether the proposed Replacement of the bridge (P-06925) over the Papinachois River, located in Pessamit, is likely to cause significant adverse environmental effects. To help inform this determination, Indigenous Services Canada is inviting comments from the public respecting that determination.

Written comments must be submitted by January 16th, 2020, to:

Isabelle Dery
320, rue St-Joseph Est, 3e étage
Bureau 400
Québec, (Québec) G1K 9J2
Isabelle.dery@canada.ca

The Proposed Project

The existing bridge over the Papinachois River (Route 138) is hydraulically inadequate and deficient according to MTQ structural inspection criteria, particularly in terms of its foundations, support equipment and headframe. It is to be replaced by a new bridge that will be built higher and will have a single span. The existing pile currently in the river will be dismantled.

Avis public

Remplacement du pont (P-06925) sur la rivière Papinachois – Période de consultation publique

[16/12/2019] – Services aux Autochtones Canada doit déterminer si le projet proposé Remplacement du pont (P-06925) sur la rivière Papinachois, situé à Pessamit est susceptible d’entraîner des effets négatifs importants sur l’environnement.

Les commentaires écrits peuvent être présentés d’ici le 14 janvier 2020, à:

Isabelle Dery
320, rue St-Joseph Est, 3e étage
Bureau 400
Québec, (Québec) G1K 9J2
Isabelle.dery@canada.ca

Le projet

Le pont existant sur la rivière Papinachois (Route 138) présente une insuffisance hydraulique et des déficiences selon les critères d’inspections des structures du MTQ notamment au niveau de ses assises, de ses appareils d’appuis et de son chevêtre. Il doit être remplacé par un nouveau pont qui sera construit plus haut et comptera une seule travée. La pile existante actuellement en rivière sera démantelée.